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Rada Miejska Gminy Skoki

PROTOKÓŁ Nr Y/2019

sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach
odbytej w dniu
28 lutego 2019 r. od godz.1502 do godz. 1610

w sali konferencyjnej Gminy Skoki.

Radni Rady Miejskiej Gminy Skoki
zgodnie z załączoną listą obecności.



Porządek obrad
V sesji VIII kadencji Rady Miejskiej Gminy Skoki

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie porządku obrad oraz ewentualne jego zmiany.
5. Informacja przewodniczącego Rady ł przewodniczących komisji o działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

6.1) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego
część miejscowości Potrzanowo.

6.2) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w części miasta Skoki.

6.3) ustalenia rocznej ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi od domku letniskowego lub innych nieruchomości

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.
6.4) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.
6.5) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi i stawki tej opłaty.
6.6) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie

Miasta

i Gminy Skoki na 2020 roku.
6.7) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w Skokach przy

ulicy Polnej, przeznaczonych pod budownictwo mieszkaniowe

jednorodzinne.

6.8) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomośoi położonych w Skokach przy
ul. Leśnej

6.9) odwołania Skarbnik Gminy Skoki.
6.10) powołania Skarbnika Gminy Skoki.

7. Sprawozdanie za rok 2018 z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy
Skoki.

8. Sprawozdanie za rok 2018 z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę

samorządu terytorialnego.

9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Wolne wnioski i informacje.

11. Zakończenie.
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adl.

Otwarcia obrad V sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach dokonał
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy w Skokach Zbigniew Kujawa.
Rada Miejska Gminy Skoki, licząca 15 radnych, w obradach brało udział 14 radnych
- lista obecności stanowi załącznik nr l;

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa stwierdził, że Rada Miejska Gminy Skoki
jest prawomocna do prowadzenia obrad, podejmowania uchwał oraz opinii i wniosków

zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym (ij, Dz. U, z 2018 póz. 994) [ Statutem

Gminy Skoki (Dziennik Urzędowy Wojewódzka Wielkopolskiego Nr 109 póz. 2005 z
dnia27.06.2003r,).

Następnie przewodniczący Rady powitał osobno obecnego Burmistrza Miasta i Gminy

Skoki Tadeusza Kłosa, Sekretarza Gminy Blankę Gaździak, Skarbnika Gminy

Aleksandrę Kamińską, radcę prawną Urzędu Mirosławę Nowakowską, kierowników
jednostek organizacyjnych Gminy, pracowników Urzędu, przedstawicieli prasy lokalnej

oraz przybyłych gości mieszkańców miasta i gminy Skoki.

ad2. ,. ,

Zgodnie z rozdz. V pkt 3 § 32 ust. 3 Statutu Gminy Skoki na sekretarza obrad

V sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach powołano (dot; ustalenia, że każdy
z radnych będzie kolejno pełnił funkcję sekretarza) radnego Mariana Gruszkę ( 14
głosów za).

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa
Poinformował, że wybrany sekretarz obrad będzie nadzorował prowadzenie protokołu
sesji i ustalał wyniki jawnego głosowania.

ad3.

Sekretarz obrad IV sesji Rady radny Leszek Gronowicz informował, że protokół
IV sesji Rady został sporządzony, nie wniesiono do niego żadnych uwag i jest do

wglądu na dzisiejszej sesji Rady, a także codziennie w godzinach pracy Urzędu Miasta
i Gminy w Skokach oraz na stronie intemetowej Urzędu.

ad4.

s

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa przedstawił porządek obrad sesji
Rady, a następnie zapytał o uwagi i wnioski do ustalonego porządku obrad sesji Rady.
Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa stwierdził, że z uwagi na brak wniosków o
zmiany porządku obrad ustalony przez niego porządek obrad stanowi podstawę do

prowadzenia obrad V sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki.

ad 5.

Przewodniczący stałych komisji Rady składali kolejno informacje z międzysesyjnej
pracy komisji Rady :

l. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Rekreacji -

Andrzej Surdyk

^



Komisja odbyła 3 posiedzenie, l wspólne z pozostałymi komisjami Rady, podczas którego

opiniowała materiały pod obrady dzisiejszej sesji Rady.

Na dwóch pozostałych posiedzeniach Komisja

- spotkała się z przedstawicielami KS Wełna Skoki.

- omówiła demografię w Szkole Podstawowej w Skokach w roku szkolnym 2019/2020.

2. Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Ochrony

Środowiska i Porządku Publicznego Paweł Grabiński

Komisja odbyła 2 posiedzenie na których:

~ opiniowała materiały pod obrady dzisiejszej sesji,

- oraz wspólnie z Komisją Finansów, Rozwoju Gminy i Komunikacji zapoznała się

ze stanem dróg gminnych ł powiatowych oraz planami inwestycyjnymi na rok 2019 r.

3. Zastępca Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Komunikacji

Marek Grzegorzewski

Komisja odbyła 2 posiedzenia, w tym l wspólne z pozostałymi komisjami Rady na temat:

- opiniowania materiałów pod obrady sesji Rady.

Drugie posiedzenie Komisja odbyła wspólnie z K.omisją Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej,

Ochrony Środowiska, Porządku Publicznego i Inwentaryzacji. Dyskutowano na temat stanu

dróg gminnych i powiatowych. W posiedzeniu Komisji uczestniczył radny Rady Powiatu -

Piotr Kaczmarek, który przedstawił informację o stanie dróg, ulic i chodników oraz planów

inwestycyjnych powiatu wągrowieckłego na 2019 r. na terenie Gminy Skoki.

4. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Babrakowski

Komisja odbyła l posiedzenie na którym:

- analizowała wydatki na termomodernizację budynku Urzędu Miasta i Gminy w Skokach.

- oraz przygotowała sprawozdanie z pracy Komisji za rok 2018.

ad.6

pkt 6.1)
Urbanista Magdalena Głowacka

Wyjaśniła, że projekt planu dotyczy obszaru 155,7 ha położonego w rejonu ul. Stare Potrzanowo l

ul. Włókna. Projekt został szczegółowo omówiony na komisjach rady. Plan został dwukrotnie

wyłożony do publicznego wglądu, wniesiono 5 uwag do projektu planu. Uwagi zostały przez

Państwa Radnych rozpatrzone oraz przez Burmistrza Miasta i Gminy Skoki. Na skutek

częściowego uwzględnienia jednej z uwag konieczne było ponowne wyłożenie do publicznego

wglądu, w zakresie działki 771. Wprowadzono zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, tak jak

^/ró^
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na sąsiednich terenach. Do projektu planu wyłożonego do publicznego wglądu, wpłynęły dwie

uwagi. Pierwsza z nich dotyczyła linii zabudowy, wnioskodawca mówił, że linia zabudowy

powinna być oparta bezpośrednio o granicę lasu, zarzucał brak kontynuacji linii jeziora Liskówka

i Lipka. Wszystkie nie przekraczalne linie zabudowy od strony wschodniej, jeziora zostały

wyznaczone zgodnie z granicami terenu ze studium przeznaczone pod zabudowę. Część

północna została wyznaczona, z zachowaniem odsunięcia 15 m od cieku wodnego, te odsunięcie

znajduje się na wszystkich terenach gdzie występują cieki wodne przeznaczone pod zabudowę,

jest to związane ze złymi warunkami gruntowo - wodnymi i okresowymi podtop leniami. Projekt

planu dla działki 771 wyznaczył nieprzekraczalną linię zabudowy, gdzie aż na 761 m2 terenu

dopuszcza się lokalizację budynków mieszkaniowych. Dlatego też projekt planu uwzględniając

zapisy studium oraz uwarunkowania środowiskowe, w sposób spektakularny zwiększa

możliwości inwestycyjne na działce nr 771, a nie je ogranicza. Druga uwaga dotyczy wielu

kwestii, które nie dotyczyły działki nr 771, która była objęta wyłożonym do publicznej

wiadomości planem.

Przewodniczący Rady zadając pytanie
Kto z Państwa Radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem rozstrzygnięcia Burmistrza

Miasta i Gminy Skoki do uwagi nr l złożonej do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obejmującego część miejscowości Pofrzanowo,

przeprowadził głosowanie.

Radni 14 glosami za przyjęli pozytywnie rozstrzygnięcie Burmistrza Miasta i
Gminy do uwagi nr l .

Przewodniczący Rady zadając pytanie
Kto z Państwa Radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem rozstrzygnięcia Burmistrza

Miasta i Gminy Skoki do uwagi nr 2 złożonej do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obejmującego część miejscowości Potrzanowo,
przeprowadził glosowanie.

Radni 14 glosami za przyjęli pozytywnie rozstrzygnięcie Burmistrza Miasta i
Gminy do uwagi nr 2 .

Po wysłuchaniu opinii stałych komisji Rady
Rada Miejska Gminy
podj ela
(14 głosami za-jednogłośnie)
Uchwałę nr Y/26/2019
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego część
miejscowości Potrzanowo Podjęta Uchwała stanowi załącznik m' 2 do protokołu sesji

Rady.
/^
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Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Moniku Wysocka

Przedstawiła projekt uchwały. Na terenie objętym przedmiotową uchwałą obecnie

obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, p/zyjęty uchwałą Nr

X/76/2011 Rady Miejskiej Gminy Skoki z dnia 27 października 2011 r. Plan ten przewiduje

możliwość realizacji zabudowy mieszkaniowo-usługowej, dróg publicznych klasy lokalnej i

dojazdowej, drogi wewnętrznej i parkingów. Przystąpienie do prac nad zmianą ww. planu

miejscowego w części ulic: Antoni ewskiej, Malinowej i Brzoskwiniowej, podyktowane jest

potrzebą weryfikacji części jego zapisów w zakresie parametrów zabudowy i

zagospodarowania terenu, które obecnie uniemożliwiają realizację planowanych inwestycji

przez właścicieli poszczególnych nieruchomości, co zostało wyrażone także we wniosku

złożonym w tej sprawie. Ponadto, podjęcie stosownej uchy/ały, umożliwiającej zmianę

obowiązującego planu miejscowego pozwoli także zmienić w części, ustalony układ

komunikacyjny. Obecnie nie jest on w pełni wykorzystywany, natomiast jego

przeprojektowanie pozwoli na sprawniejszą komunikację samego terenu objętego planem, jak

również terenów sąsiednich. Treść uzasadnienia uzupełniona została o nazwę ulic, na wniosek

Radnych złożony podczas komisji rady.

Z uwagi na brak dyskusji
Rada Miejska Gminy
podjęta
(14 głosami za- jednogłośnie)
Uchwale nr Y/27/2019 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego w części miasta Skoki. Podjęta Uchwała stanowi

załącznik nr 3 do protokołu sesji Rady.

pkt 6.3)
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Przedstawił projekt uchwały. Podjęcie tej uchwały podyktowane jest przede wszystkim
urealnieniem kosztów jakie obecnie ponosi gmina z tytułu odbioru, transportu,
unieszkodliwienia odpadów komunalnych. Zaproponowaliśmy przy tej uchwale wzrost stawki

o 51 zł od domku letniskowego bądź też innej nieruchomości wykorzystywanej na cele
rekreacyjne - wypoczynkowe, w przydatku selektywnie zbieranych odpadów. Zaproponowana
stawka będzie wynosiła 165 zł, zakładając że z danej nieruchomości będą selektywnie
zbierane odpady. Jest to stawka ryczałtowa, obowiązuje w danym roku, uiszczana jest do 25
lipca każdego roku.

Z uwagi na brak dyskusji, po wysłuchaniu opinii Komisji rady

Rada Miejska Gminy i
podjęła
(14 glosami za)
Uchwałę nr y/28/2019



w sprawie ustalenia rocznej ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi od domku letniskowego lub innych nieruchomości wykorzystywanych

na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.

Podjęta Uchwala stanowi załqczmk nr 4 do protokohi sesji Rady

pkt 6.4)
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Przedstawił projekt uchwały. Podobnie jak w poprzedniej uchwale użyty został argument, że

stawki, które obecnie obowiązują nie wystarczają na obsługę sytemu gospodarowania

odpadami. Z nieruchomości nie zamieszkałych odbiór odpadów odbywa się na podstawie

pojemności pojemnika i zadeklarowanych ilości pojemników odbieranych w danym miesiącu.

Do nieruchomości niezamieszkałych zaliczane są szkoły, przedszkola, firmy i sklepy. Te

nieruchomości miały opłatę o wysokość za selektywną zbiórkę o l 00 % niższą w stosunku do

stawek ujętych w projekcie uchwały. Zaproponowana stawka pozwoli urealnić koszty jakie

obecnie ponosi Gmina. W roku 2014 wydatki był na poziome 1.200.000 złotych. Obecnie

bilans mamy na poziomie blisko 2 milionów złotych.

Z uwagi na brak dyskusji,
Rada Miejska Gminy
podjęła
( 14 głosami za)
Uchwale nr y/29/2019
w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. Podjęta Uchwała stanowi
załącznik nr 5 do protokohi sesji Rady.

pkt 6.5)
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Przedstawił projekt uchwały. Uchwała dotyczy nieruchomości zamieszkałych, czyli naszych

mieszkańców. Metoda została taka sama, czyli od gospodarstwa domowego i ilości osób

zamieszkujących daną nieruchomości. Głównym czynnikiem wzrostu kosztów systemu jest m.

in. ciągły wzrost masy wytworzonych odpadów komunalnych oraz znaczący wzrost opłat za

korzystanie ze środowiska tzw. opłaty marszałkowskiej. Zaproponowane stawki mają

zbilansować deficyt w całym systemie gospodarowania odpadami komunalnymi. Wzrost przy

gospodarstwie jedno osobowym ma być na poziomie l zł. W gospodarstwie 2 i 3 osobowym

będzie obowiązywać opłata trzynaście złotych za osobę. Maksymalna stawka za odpady

komunalne zbierane i odbierane w sposób selektywny wynosić ma 89 zł za gospodarstwo.

Z uwagi na brak dyskusji, po wysłuchaniu opinii Komisji Rady
Rada Miejska Gminy
podjęła
( 14 glosami za)



Uchwałę nr Y/30/2019 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty. Podjęta Uchwala stanowi zalqcznik m- 6 do

protokołu sesji Rady.

pkt 6.6)
Burmistrz Miasta i Gminy Skoki Tadeusz Kłos

Przedstawił projekt uchwały. Jest możliwość przekazania części pieniędzy z budżetu Gminy

sołtysom według ściśle określonych algorytmów, na podstawie: wielkości wsi oraz ilości

mieszkańców wsi. W latach 2009 - 2011 r. fundusz sołecki został wyodrębniony w naszej

Gminie. Zdobyte doświadczenie pokazało, że ze względu na niski wskaźnik zaludnlenia,

przekazane środki były niskie. Największa wieś otrzymywała ok. 20 tyś. złotych. Fundusz

musi być wykorzystany na zadania własne gminy, to nie może być np. wyjazd mieszkańców

nad morze. Sołectwa w okresie obowiązywania funduszu sołeckiego doposażały place zabaw,

wykonywały część chodnika. Pamiętać należy, że zanim jednak wieś podejmie działania

zmierzające do realizacji inwestycji z tych środków, musi spełnić wszystkie obowiązki prawne,

w tym również opracować niezbędną dokumentację. Od 2012 r. postanowiliśmy nie

wyodrębniać funduszu sołeckie, co nie oznacza, że środki na sołectwo nie idą. Projekt

uchwały dotyczy nie wyodrębnienia funduszu sołeckiego na rok 2020. :

Z uwagi na brak dyskusji,
Rada Miejska Gminy
podjęła
( 14 głosami za)

Uchwałę nr Y/31/2019 nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w
budżecie Miasta i Gminy Skoki na 2020 roku. Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 7 do
protokołu sesji Rady,

pkt 6.7)
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Adrianna Urbaniak

Przedstawiła projekt uchwały. Gmina Skoki cieszy się dużym zainteresowaniem

inwestorów chcących nabyć działki pod budownictwo mieszkaniowe. Wychodząc naprzeciw

oczekiwaniom zainteresowanych, Gmina Skoki podzieliła działki przy ul. Polnej, dzięki czemu

powstało 16 działek dla których Burmistrz Miasta i Gminy Skoki wydał już decyzję o ustalenie

warunków zabudowy pod budownictwo mieszkaniowe. Jednakże, aby umożliwić sprzedaż

tych działek niezbędna jest zgoda rady.

Z uwagi na brak dyskusji, po wysłuchaniu opinii stałych Komisji
Rada Miejska Gminy
podjęła
( 14 glosami za)



Uchwalę nr V/32/2019 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w Skokach
przy ulicy Polnej, przeznaczonych pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne,
Podjęta Uchwala stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji Rady.

pkt 6.8)
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Adrianna Urbaniak

Przedstawiła projekt uchwały. W 1993 roku decyzją Urzędu Rejonowego w Poznaniu

zatwierdzony został projekt podziału działki nr 882 w Skokach. W wyniku podziału

wyznaczono działki budowlane oraz działkę nr 882/9 o pow. 0,0370 ha przeznaczoną na

poszerzenie ulicy Leśnej. Gmina nie przejęła przedmiotowej działki, ponieważ cały kompleks

gruntów stanowiący własność osoby fizycznej, wraz z działka nr 882/9, został sprzedany w

obrocie prywatnym. Taki stan rzeczy spowodował, że nieruchomości oznaczone numerami

porządkowymi 3, 5,7 i 9 nie mają dostępu do drogi publicznej - ul. Leśnej. Obecny właściciel

wyraził wolę zbycia działki m' 882/9 na rzecz Gminy Skoki. Uzyskano także zgodę właścicieli

nieruchomości o numerach porządkowych 11 ł 13, na wykup gruntów oznaczonych jako

działki nr 882/4 o pow. 0,0074 ha i 882/5 o pow. 0,0063 ha. Działki nie są ogrodzone, ani w

żaden sposób zagospodarowane przez ich właścicieli. Nieruchomości wymienione w uchwale

Gmina Skoki nabywa w celu poszerzenia gminnej drogi publicznej, bowiem szerokość ulicy na

tym odcinku nie przekracza obecnie 4 metrów. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym

podejmowanie uchwał przekraczających zakres zwykłego zarządu., w tym nabywania

nieruchomości wymaga zgody rady gminy. W tej sytuacji podjęcie niniejszej uchwały uważa

się za uzasadnione.

Z uwagi na brak dyskusji, po wysłuchaniu opinii Komisji Rady
Rada Miejska Gminy
podjęła
(14 glosami za)
Uchwalę nr Y/33/2019 wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w
Skokach przy ul. Leśnej. Podjęta Uchwała stanowi zalqczmk nr 9 do protokołu sesji
Rady.

pkt 6.9)
Burmistrz Miasta i Gminy Skoki Tadeusz Kłos
W dniu 10 września 2018 r. Pani Aleksandra Kamińska, złożyła do Burmistrza Miasta i

Gminy w Skokach pismo o rozwiązanie stosunku pracy z dniem 25 marca 2019 r. w związku z

zamiarem przejścia na emeryturę. Odwołanie skarbnika następuje na wniosek burmistrza i

należy do wyłącznej właściwości rady gminy. Burmistrz Miasta i Gminy Skoki realizując treść

art. 18 ust. 2pkt 3 ustawy o samorządzie gminnym złożył wniosek do Rady Miejskiej Gminny
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Skoki o odwołanie Pani Aleksandry Kamińskiej ze stanowiska Skarbnika Gminy Skoki, W

związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne.

Z uwagi na brak dyskusji, po wysłuchaniu opinii Komisji
Rada Miejska Gminy
podjęła
( 14 glosami za)
Uchwałę nr Y/34/2019 odwołania Skarbnik Gminy Skoki. Podjęta Uchwala stanowi
załącznik nr 10 do protokołu sesji Rady,

pkt 6.10)
Burmistrz Miasta i Gminy Skoki Tadeusz Kłos

Złożył wniosek o powołanie Pani Anny Kałek - Wituckłej na Skarbnika Gminy Skoki.
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa poprosił o
zabraniu głosu
Panią Annę Witucką Kalek

Przedstawiła się wskazując na swoje 12- letnie doświadczenie zawodowe, które uzyskała w

Urzędzie Gminy w Mieścisku, w referacie gospodarki finansowej. Zadeklarowała, że swoją

pracą dołoży wszelkich starań, aby służyć godnie Miastu i Gminie Skoki.

Radna Wiesława Surdyk - Fertsch

Poinformowała, że Pani Anna Kałek - Witucka uczestniczyła na wspólnym posiedzeniu

komisji, radni mielł możliwość porozmawiania, zadania pytań oraz zapoznania się z dorobkiem

zawodowym kandydatki na Skarbnika Gminy Skoki. Serdecznie podziękowała Skarbnikowi

Gmin Aleksandrze Kamińskiej. Skierowała słowa uznania w dowód kompetencji, sumienności,

ogromnej wiedzy. Z własnego 12 letniego doświadczenia bardzo ceni współpracę z Panią

Aleksandrą Kamińską, ponieważ na każde pytanie potrafiła rzeczowo odpowiedzieć. Jako

radna ceni ją nie tylko jako fachowca, ale jako dobrego i serdecznego człowieka.

Przedstawiła się

Z uwagi na brak dyskusji,
Rada Miejska Gminy
podjęła
(l 4 głosami za)
Uchwalę nr Y/35/2019 powołania Skarbnika Gminy Skoki. Podjęta Uchwała stanowi
załącznik nr 11 do protokołu sesji Rady.

ad7.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Babrakowskii '
Przedstawił sprawozdanie za rok 2018 z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

Gminy Skoki, które stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji Rady.

ad.8

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki



Wyjaśnił, że sprawozdanie za rok 2018 z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach piowadzonych przez jednostkę

samorządu terytorialnego, zostało przedstawione na wspólnym posiedzeniu komisji, które

odbyło się w dniu 25.02.2019 r.

Radny Leszek Gronowicz

Poprosił o ponowne przedstawienie sprawozdania.

Kierownik Referatu Oświaty Beata - Nowak Szmyra

Przedstawiła sprawozdanie za rok 2018 z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę

samorządu terytorialnego, które stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji Rady.

Radny Leszek Gronowicz

Zapytał czy subwencja przekazywana gminie wystarcza na wynagrodzenia dla nauczycieli.

Kierownik Referatu Oświaty Beta Nowak - Szmyra

Odpowiedziała, że tak.

ad.9

Interpelacje i zapytania radnych;
- nie zgłoszono interpelacji i zapytań.

adlO.

W wolnych glosach i wnioskach;

- nie zabrano głosu oraz nie złożono wniosku.

adll.

Ze względu na wyczerpanie dziennego porządku obrad sesji i dyskusji Przewodniczący Rady
Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa obrady V sesji Rady Miejskiej Gminy
w Skokach zamknął dnia 28 lutego 2019 r. o godz. 16 °.

ir^^

Sekretarz obrad

(Marian Gruszka)

Przewodniczący Rady
{—

Miejskiej^ny^iyw^kokach
(Zbigniew Kuj\wa)

Protokolant

(Katarzyna Przybysz)


